
VA – Afdeling 10, Hyldespjældet, Store Torv 39, mail n60@bo-vest.dk

Referat fra
Afdelingsbestyrelsesmøde

onsdag den 11. december 2024
kl. 19.15-22.00

Deltagere:
Afdelingsbestyrelsen (AB): Vinie Hansen,
Sif Enevold, Gert Pedersen, Vibeke Lange, Daniel Zakhari, Randi Kristensen,
Thomas Pendrup Jørgensen, Britt Gerner
Driften:

Afbud:

Dirigent: Sif Enevold
Referent: Vinie Hansen

1. Godkendelse af dagsordenen, godkendt
2. Post, taget til efterretning
3. Udvalgsreferater

● Afdelingsbestyrelsen den 13. november 2024
● UAU den 27. november 2024
● BHU den 4. december 2024
● VAs Verdensmålsudvalg den 12. november 2024

Referaterne blev taget til efterretning
4. Planlægning af ekstraordinært beboermøde

- Om revision af køkkenvejledningen og hegnsreglerne, Vinie laver
indkaldelse i Hyldeposten til den 11. februar. Det er ikke sikkert, vi er
færdige med revision af hegnsreglerne, fordi de ændringer, der er sket ifm.
renoveringen skal indarbejdes.

5. Nyt fra driften, vi gennemgik orienteringen, som vi synes har fået et godt
format. Især godt med oplysninger om fraflytninger.

6. Projekt ”Ind i det grønne”, Vinie orienterede om, at VA har modtaget støtte
til et projekt sammen med Tine Sønderby, som er antropolog og har stået for
udarbejdelsen, som går ud på at finde veje ”ind i det grønne”, som kombinerer



det grønne med det sociale. I projektet indgår fem boligafdelinger, hvoraf
Hyldespjældet er den ene. Der har været afholdt et møde med repræsentanter
fra AB, UAU og GMU, hvor vores indsats skal nærmere defineres. Det er
endnu ikke helt på plads, så der arbejdes videre med det i udvalgene.

7. Evaluering af og regnskab for Frivilligfesten, der var enighed om, at det
havde været et godt arrangement med ca. 35 frivillige. Det var en god ide at
blande deltagerne i grupper med en god snak om, hvorfor vi laver frivilligt
arbejde. Vi fik mad udefra, som også var god. Regnskabet viser en udgift på
kr. 9.765,05.

8. Evaluering og regnskab for juleweekenden, alle var enige om, at det har
været et af de bedste julearrangementer med rigtig mange deltagere. I alt ca.
96 deltog i de forskellige arrangementer: julestue om lørdagen, hvor man
kunne bage julekager, klippe juleklip og lave juledekorationer. Om søndagen
var der julebanko og juletræstænding, og Bakkens kor sang julen ind.
Desværre tændte juletræ mm. ikke som planlagt pga. en meget beklagelig fejl i
opsætningen. Regnskabet viser en udgift på kr. 7.360,34.

9. Planlægning af nytårskur den 25. januar, FU har stået for planlægningen,
og der sendes invitation ud til de faste udvalg mm. Nytårskuren indeholder en
kulturel oplevelse og en middag, mens deltagerne selv betaler for transport og
drikkevarer.

10.Planlægning af dato for sommerfest 2025, datoen blev fastlagt til lørdag den
6. september. Vinie orienterer udvalgene, og der nedsættes en festudvalg.

11.Punkter til kommende møder:
- Revision af husorden
- Revision af råderetskatalog
- Revision af vedligeholdelsesreglement

12.Kommende afdelingsbestyrelses- og beboermøder
- Den 8. januar
- Den 5. februar
- Den 5. marts
- Regnskabsbeboermøde torsdag den 20. marts
- Den 2. april

13.Orientering fra udvalg mm.
- Sif orienterede om, at GMU planlægger opfølgning på det arbejde med

verdensmålene, som tidligere har været igangsat
- Vinie orienterede om, at BHU vil foreslå, at udvalget udvides med endnu et

medlem, så der er flere til at varetage de mange sociale aktiviteter i løbet af
året. Det skal tages op på beboermødet i marts.

14. Kommende øvrige møder/arrangementer/konferencer
- VM-udvalg den 6. februar i afdeling 4Række

15. Eventuelt, der var ikke noget under dette punkt



Vi sluttede året af med et glas vin og lidt snack.

Postliste pr. 5/12 2024:
- Orientering fra BO-VEST om ny driftschef af 22/11 2024
- Nyhedsbrev fra Verdensmålscenteret af 21/11 2024


